

English	3
中文	4

## **English**

Our ergonomic pillows with latex foam mould to your head and neck. This helps your muscles to relax and consequently, you will sleep better. Please consider that it may take some time to get used to this type of pillow, due to the unique properties of the material.

The pillow may have a noticeable smell as a result of being sealed in airtight packaging. The smell will disappear once you open the package and allow the pillow to air before using it.

The removable cover can be washed at 60°C. the temperature at which mites die. To keep your pillow free from mites and dirt, carefully follow the washing instructions. For down and feather pillows you should only use one third of the normal amount of detergent and wash them separately.

The foam filling is not washable; please follow the care instructions on the label.

You can prolong the life of your pillows with a pillow protector which protects them from stains and dirt.

## 中文

我们的乳胶枕头能贴合你的头部和颈部曲线, 有助干放 松肌肉,从而提升你的睡眠质量。请注意,由于材料具 有一些独特的性能,你可能需要一些时间来适应这种枕 头。

这种枕头封装在密封包装里, 所以可能带有明显的气 味。使用前打开包装, 让枕头诵风诱气, 气味便会消 失。

可拆卸枕套可以在60度水温下洗涤。在此温度下螨虫无 法存活,请仔细遵照保养说明操作。清洁羽绒枕时只能 使用正常情况下三分之一量的清洁剂。请分开清洗。

泡沫填料不可清洗, 请遵循标签上的保养说明。

使用枕头保护套可防尘防污, 延长枕头的使用寿命。